
Formandsberetning 1/2-22 
 
Et par noget besværlige år er nu gået og vi ser ind i en mere åben tid uden 
mundbind og restriktioner. 
 
Det har været op ad bakke at lave arrangementer de sidste 2 år; men nogle 
oplevelser har vi da fået placeret ind i mellem restriktionsperioderne. 
 
Den 14. juni kunne vi endelig afholde den udlodning, der skulle være foretaget ved 
generalforsamlingen i januar.  
 
Den. 27. august besøgte vi Jyske Banks kunstudstilling i Silkeborg. Arrangementet 
havde mange deltagere og rundvisningen var interessant. Efterfølgende spisning og 
kaffe ved Gudenåen afsluttede aftenen på hyggelig vis. 
 
Den 31 oktober måtte vi aflyse en tur til Turner og Sif Itona Westerbergs udstilling 
på Aros. Der var for få tilmeldte. 
 
Den 17. nov. Havde vi en hyggelig forfernisering med kunstnerne Rikke Siig og Erik 
Steen Kirkegård. De havde begge et indlæg om deres kunst og vi spiste en 
fortræffelig Tapas anretning. 
 
Den 21. november havde vi en dejlig tur til Schackenborg arrangeret sammen med 
Haveselskabet.   
Johnnys årlige ” Danmarks Smukkeste Juleudstilling” levede op til forventningerne. 
 
Medlemstallet har desværre været lidt for nedadgående. Nogle har forladt 
foreningen. Heldigvis er nye kommet til. Men lidt færre i år.  
 
I aften glæder vi os specielt til premieren på vores nye digitale udtræknings system. 
Systemet er ud arbejdet af vores kasserer og Annes søn Robin. Vi har den 10. jan. 
afprøvet systemet og det fungerede perfekt.  
Vi håber der bliver rift om de indkøbte kunstværker. 
 
Søren Holm.  


